

Title (en)

Connecting device for scaffoldings.

Title (de)

Verbindungsteile für Gerüste.

Title (fr)

Dispositif de liaison pour échafaudage.

Publication

EP 0217779 A2 19870408 (FR)

Application

EP 86870139 A 19860930

Priority

BE 215657 A 19850930

Abstract (en)

The support element has a collar (10) with an annular peripheral rim (12) inclined so as to form an annular trough (13) whose radial width decreases progressively from its upper edge (14) to the bottom of the trough. An attachment piece (20) has at least one nose (21) extending downwards and contoured in order to engage with clamping inside the trough (13) of a collar (10) so that when it is inserted in the said trough, the nose (21) is wedged between the generatrix of the vertical column (1) and the annular peripheral rim (12) of the trough (13). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'élément de support présente une collerette (10) ayant un rebord annulaire périphérique (12) incliné de manière à former une cuvette annulaire (13) dont la largeur radiale décroît progressivement depuis son bord supérieur (14) jusqu'au fond de la cuvette. Une pièce d'accrochage (20) présente au moins un bec (21) s'étendant vers le bas et profilé pour s'engager avec serrement à l'intérieur de la cuvette (13) d'une collerette (10) de telle manière que lorsqu'il se trouve introduit dans ladite cuvette, le bec (21) soit coincé entre la génératrice de la colonne verticale (1) et le rebord annulaire périphérique (12) de la cuvette (13).

IPC 1-7

E04G 7/30

IPC 8 full level

E04G 7/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 7/307 (2013.01); **E04G 7/308** (2013.01)

Cited by

FR2676786A1; EP0605411A4; WO2011034440A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0217779 A2 19870408; EP 0217779 A3 19880323; EP 0217779 B1 19910327; AT E62047 T1 19910415; DE 3678375 D1 19910502

DOCDB simple family (application)

EP 86870139 A 19860930; AT 86870139 T 19860930; DE 3678375 T 19860930